

電動車充電樁 工程項目經理
EV Charger Project Manager

標籤: ESG、美國上市公司、世界第一充電樁運營商、新能源、電動車充電樁、朝陽行業

Highlight: ESG、U.S. listed company, the world's leading charging station operator, new energy, electric vehicle charging piles, sunrise industry

Sinopower 是美國納斯達克上市公司 Naas Technology Inc. (上市編號: NAAS) 旗下的第三方電動車充電服務商公司。集團在的業務覆蓋 350 多個城市，覆蓋的充電樁有 57.5 萬個，並在 2022 年為世界減少 184 萬噸碳排放。

作為一家總部位於香港的綠色能源公司，Sinopower 為大型建築和管理公司提供一站式電動車充電解決方案。我們的目標是通過高效的能源管理和採用電動車來幫助實現減排。

Sinopower 致力推動電動車的普及，優化充電設施的使用，並推廣更智能、更環保、更高效的電車充電。利用 Naas 廣泛的專業知識、充電基礎設施和雲端技術支持，Sinopower 為客戶量身定制先進的充電產品和優化的充電解決方案。隨著電動車在香港的急速發展，我們正大規模地擴展我們在香港本地的產品及服務，設計適合香港獨特環境的充電樁和新能源方案，幫助更多客戶轉向可持續出行和智能生活體驗、提升生活品質同時減少排放。

Sinopower is a third-party electric vehicle charging service provider under Naas Technology Inc. (Stock Symbol: NAAS), a U.S. NASDAQ-listed company. The group's business covers more than 350 cities, with 575,000 EV charger, and reduced 1.84 million tons of carbon emissions worldwide in 2022.

As a Hong Kong-based green energy company, Sinopower offers comprehensive EV charging solutions for large-scale buildings and management companies. Our goal is to facilitate emission reduction through efficient energy management and the adoption of electric vehicles.

Sinopower is dedicated to promoting the widespread use of electric vehicles, optimizing the utilization of charging facilities, and advocating for smarter, greener, and more efficient EV charging. Leveraging Naas' extensive expertise, charging infrastructure, and cloud technology support, PowerTech provides clients with tailored, advanced charging products and optimized charging solutions. Amidst the rapid

development of electric vehicles in Hong Kong, we are scaling up our local product and service offerings, designing charging stations and renewable energy solutions uniquely suited to Hong Kong's environment. This helps our clients transition to sustainable transportation and intelligent living experiences, enhancing their quality of life while reducing emissions.

工作亮點:

- 提供有關能源管理與可再生能源的工作經驗
- 電力工程相關經驗
- 完善晉升機會
- 接觸本地及大灣區可再生能源市場
- 提供績效獎金和年終獎金,
- 提供醫療保險,

Job Highlight

- Working opportunity in the aspect of renewable energy and energy management
- Electric Engineering
- exposure to Great Bay Area clean energy market
- Performance Bonus and the year-end bonus is offered,
- Medical insurance is offered,
- Immediately available,

職責 :

1. 負責協助項目經理管理和監督太陽能系統方案工程
2. 協助制定並實行項目計劃和項目總體成本控制
3. 協助進行客戶溝通, 與客戶一起制定可行的計劃
4. 協助項目經理施工隊管理, 確保項目順利交付
5. 統籌工程圖、電路圖等項目文件編制, 並提交給相關部門
6. 在投標或銷售過程提供相關技術支持

Job Description

1. Assisting project manager for supervising on Engineering Project such as solar energy project, EV charging project
2. Preparation of work schedule, monitor the progress and conduct project cost control

3. Work out a feasible plan with Client and describe scope of work to Foreman for project implementation
4. Coordinating and preparing of all kinds of technical submissions/reports to clients or any other government departments if necessary.
5. Provide advise or prepare in Tender and Quotation

資歷：

1. 工程、屋宇設備工程等相關學歷人士優先
2. 機電工程工作經驗優先，有太陽能工程或電動車充電樁安裝工程經驗優先，有電工 A 牌或以上牌照優先
3. 3. 熟悉 Microsoft office 辦公軟件，有 CAD 經驗優先
4. 4. 良好的粵語，國語，英文對答
5. 5. 有駕駛執照 1 或 2 優先

Requirements:

1. Education background in Engineering, Building service or civil work related major are preferred.
2. Experience in solar/ energy/ Ev charging industry is an advantage.
3. Registered Electrical worker is preferred.
4. Proficiency in engineering drawing (CAD) and Microsoft office is preferred
5. Good coordination and communication skills

待遇：每月基本薪金+豐厚項目獎金（視乎經驗和表現），有年終獎金，有醫療保險，星期一至星期五：上午 9 時至下午 6 時，每週工作 5 天，每天工作 8 小時

Salary and Benefit: Basic salary+ project bonus (Negotiable) /year-end bonus is offered/ 5-days work per week/ Medical insurance is offered

Please send your CV to Mr. Ng at anthonyng@sinopowersolar.com.hk or contact 91017896 if you are interested